
                                                                                                                                                                 

    Protokoll fört vid styrelsemöte i Lagagården 2024-11-04

 
    Närvarande: Lennart R, Kerstin M, Gunilla A, Monica N, Lennart S, 
                         Lars-Bertil G. Bertil S, Gun J, Holger K, Ingegärd N.  

                      
                     

1. Mötet öppnas.
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning för mötet.
Godkänns.

3. Avstämningar. 
 Kalkonfesten var bra. 
 Medlemsmötet. Välbesökt                              

4. Föregående protokoll. 
Läggs till handlingarna.

5. Information från.
a) Förbundet

 Månadsnytt och månadscirkulär. 
 Information om nytt förslag för tandvård.
 Kostnadsfri konsumentrådgivning.      

           b) Distriktet.
 Höstmöte 18/10. Gäst var Anna-Lena Nilsson som berättade 

               hur man kan använda Arkiv Halland.
 Monica Nilsson valdes in i distriktsstyrelsen som ersättare från Laholm.
 Ingen styrelseresa under 2025, pengarna kommer att användas vid 

distriktets 30-årsjubileum på Gullbrannagården den 28/8–2025.
 Information från distriktsordförande konferensen.

c) KPR (Kommunala pensionärsrådet)
 Nästa möte 12 december.

6. Verksamheter
a)  Danser. 

 Välbesökta. Foldern om 2025 års danserna trycks för hela året.
 Presentkorten som finns i kassaskrinet ska användas när någon 

efterfrågar att få köpa fribiljetter att ge bort.
 Schema för vem som ansvarar för danserna 2025 finns.

b) Kvinnor kan. 
 Planering för våren pågår.

               Män kan. 
 Här pågår också planering      

           c) Resor
 Tysklandsresan är i stort färdigplanerad.
 Falkenbergsrevyn. Runt 40 personer anmälda.
 Turaresan. Saknas någon inbetalning. Fulltecknad. Reservlista finns.
 Musicalen Joyride är fulltecknad. Mer information vid nästa möte.
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 d)  Julfesten. 
 Reservlista finns. Genomgång av ansvarslistan.

           e)  Lucia 13/12. 
 Mellbystrandsskolan kommer. Godispåsar och en slant till

                klasskassan.
           f)   Lunch för 80 - åringar. 

 21 anmälda av 26.
7. Medlemsfrågor. 

 Medlemsfolder för 2025 skickas ut i slutet av december.
 Föreningen har 636 registrerade medlemmar 31/10.     

8 Kassarapport.
Ekonomin är god

9 Projekt Socialstyrelsen ”motverka ofrivillig ensamhet”
Ingen ansökan för 2025 kommer att ske.

10 Kanslifrågor
Inga

11 Inkommen post. 
” Visor till gitarr” med Milan.   

12 Övriga frågor.
 Uppdatering av blankett för reseräkning efterfrågas.
 Vilka datum är det underhållning på Solbacken? 
 Bestäms att vi ska köpa fler TV- kannor.

13 Nästa möte. 
Styrelsemöte den 2 december i Lagagården kl. 9.30.

14 Mötet avslutas.
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Ingegärd Nordenberg                    Lennart Rubensson
Sekreterare                               Ordförande

 
 


